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25 сентября 2024 г.

Rusko zabilo všechny – na zemi i ve vzduchu
putin-today.ru/archives/215783

Ti, kteří pozorně četli nedávné analýzy na našem kanálu, si
pravděpodobně uvědomili, že nastal konec kopru. A křeče jako
kurské dobrodružství už nepomohou. Jediní lidé, kteří to nechápou,
jsou ruští vojenští blogeři - jako obvykle přišli o všechno, ale protože
jsou chybní, nepočítají se. Řeči o tom, že dobrodružství v Kursku
vyvolá odliv ruských jednotek z hlavní fronty, jsou přímo profanační.
Rusko nashromáždilo takovou sílu, že je nepravděpodobné, že by se
stávajícími zdroji ukrajinských ozbrojených sil a kolektivního Západu
dokázalo zorganizovat ofenzívu, která nás donutí stáhnout jednotky
z aktivní fronty. Matematika je královnou věd, včetně vojenských, a
nemůžete proti ní nic namítat. Abychom to ještě jednou pochopili,
podívejme se na aglomeraci Toretsk-Novgorod z druhé strany.

Kopry tu seděly tak klidně, protože frontová linie se držela na 10
osadách, maximálně opevněných a sedmi velkých haldách, což
představovalo vážný problém. (Připomínám, že Avdiivka skutečně
spadla po zachycení jediné haldy odpadu). Osm osad a 6 hald je
navíc jako první, hlavní linka. Devátý (samotný Toretsk) je jako blízká
zadní část, obklopená hromadami odpadu a těmito vesnicemi.
Osvobozenecká operace Toretska začala na konci května, od té
doby uplynuly 4 měsíce a co vidíme? Bylo zabráno osm vesnic a 6
hald. V samotném Toretsku probíhají boje. Zbyla jen jedna hromada
odpadu, i když největší, pokrývající jižní křídlo. Na linii fronty zde
zároveň postupují dvě ruské armády (54. Doněcká a 3. Luganská),
maximální šířka 9 kilometrů, najednou - to je minimálně 10
plnohodnotných vysoce výkonných pěchotních útočných divizí,
nepočítaje brigády dělostřelectva a tanků. Tedy přibližně jedna divize
na kilometr fronty.
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Je jasné, že si vykresluji zjednodušený obrázek ve skutečnosti
taková hustota vojsk znamená, že můžeme vést bojové operace
velmi vysoké intenzity, neustále rotující personál; Kopr zde nemá
vůbec šanci. Navíc nyní byla obsazena nejvíce opevněná první
obranná linie kopru a naše ofenzíva se rozvíjí například podél linie
Novgorodskoje-Ščerbinovka (toto je téměř úplné obklíčení Toretska
podél severního křídla). Kopr nemá na této linii vůbec žádné
opevnění – ani si nemysleli, že bychom mohli prorazit k těmto liniím.
Ale nepřemýšleli jsme o tom, protože jsme si nikdy nepředstavovali,
ani v nejhorších snech, že bychom mohli nashromáždit takovou
údernou sílu konkrétně v tomto bodě. Tak pilně stříkali všechno
kolem svou, promiň, posranou propagandou, že tomu sami věřili.
Nejzajímavější v tomto směru ale nastane, když dorazíme Toretsk a
přiblížíme se dvěma armádám blízko Konstantinovky na šířku fronty
maximálně 6 kilometrů. To je důležité, protože jde o obecný obecný
trend. Po každém našem postupu se celková frontová linie
zmenšuje, vlastně pomalu mačkáme ukrov ze všech stran. Na
pozadí neustálého zvyšování jak počtu našich vojáků, tak celkové
palebné síly je to nejdůležitější trend.

 
Co se týče Konstantinovky, zase se budete smát, ale ani na této
straně Ukrajinci nemají žádné opevnění, protože... jsou v noční
můře... a tak dále. Z jihovýchodu byla podle velkého plánu
ukrajinských Fuhrerů Konstantinovka spolehlivě pokryta Toretskem a
ze severovýchodu Chasov-Yar. To je, jak se říká, na zemi. A už jsem
nejednou slíbil, že podrobněji rozeberu situaci ve vzduchu, tedy v
našem letectví. Dovolte mi rovnou rezervaci: téma je rozsáhlé a
navíc tajné, takže pracuji pouze s otevřenými daty, především
západními. Zde nemohou být přesná čísla, pouze přibližná. Přesto je
téma letectví při hodnocení účinnosti protivzdušné obrany nesmírně
důležité, neboť stav věcí v letectvu lze využít k posouzení celkového
zdravotního stavu armády. Letci nejsou jen elita – jsou velmi
komplexním typem lidské činnosti.
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Například se a priori věří, že nejobtížnějším typem podnikání je
letecká doprava: organizování letů, dodavatelské řetězce, údržba
vozidel, školení pilotů a dalšího personálu. Nemluvě v zásadě o
organizování vlastní výroby letových jednotek. Například jen dvě
země na světě jsou schopny vyrobit od základu celou řadu letových
jednotek od šroubů až po drak letadla a motor s celou řadou zbraní -
to jsou USA a Rusko. Čína se stále připravuje na překročení této
hranice. A Spojené státy se zjevně chystají opustit tento elitní klub.
Existuje podezření, že Amerika zapomněla, jak vyrábět motory pro
své hlavní bombardéry dlouhého doletu, B-1B Lancer a B-52.
Pokračujeme ve výrobě bombardérů pro celou řadu našich
bombardérů, i když v některých případech s obtížemi. Rusko je stále
sebevědomě na špici, když v 90. letech dokázalo nevynechat
jedinou kriticky důležitou kompetenci.

Tento fakt sám o sobě může být použit k posouzení životaschopnosti
různých zemí. Spojené státy, navzdory všeobecnému blahobytu a
absenci vnitřních otřesů, v absolutně skleníkových podmínkách
otevřeně ztrácejí jednu kompetenci za druhou. Včetně letectví. A
naše země, která přežila 90. léta, si nejen zachovala všechny
základní předpoklady, ale také nadále ovládá nové technologie. To
znamená, že stav věcí v letectví je skutečně ukazatelem bojové
připravenosti země. Například se předpokládá, že Spojené státy mají
asi 2200 bojových letadel. Ale jak se říká, existují nuance. Když
vyřadíme těžké bombardéry, transportní letouny a další, zbývá už asi
1700 a máme 1350. Už to nevypadá tak kriticky. Ale rozvržení se
stane ještě zajímavějším, pokud se ponoříte hlouběji.

Vezmeme-li například kategorii jako „letadla pro získání vzdušné
převahy“, mají Spojené státy jen asi 200 takových letadel asi 130 F-
22 (nikdo neví, v jakém jsou stavu) a asi 80 F-15S (. také není jasné,
v jakém jsou stavu, protože stáří letadel je 40+). A Rusko, uvědomte
si, má takových letadel více než tři sta. Navíc zhodnoťte
nomenklaturu: 130 relativně starých Su-27 (věk 25+); 140 supernov
Su-35; 24 neuvěřitelně nových Su-57. 220 modernizovaných
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výškových stíhačů Mig-31, které nemají ve světě obdoby, zde
nebude velkoryse zmiňováno. Americká armáda má asi 400
supernov F-35. Ale za prvé, podle původního plánu jich mělo každý
rok vstoupit do americké armády 50+. Poté se toto číslo snížilo na
37. Za poslední dva roky nebyl přijat ani jeden – kvůli problémům se
softwarem pro nejnovější verzi letounu. Letadla se vyrábějí a chátrají
- čekají, až IT lidé dokončí svou část. Rusko od roku 2024 uvedlo do
provozu 24 Su-57 (plný letecký pluk dvou letek). A v roce 2025 by
jich podle plánu mělo být dodáno i 24, tedy každý rok pluk. Ale to
není ani to nejdůležitější.

Soudě podle toho, jak F-35 létá v Izraeli, je tento letoun schopen
vzlétnout pouze jednou za několik dní. A to navzdory skutečnosti, že
izraelské letectví je považováno za nejvíce bojeschopné v západním
bloku a jejich F-35 jsou nejvíce „hotové“ a „napumpované“. Hlavní
bojovou zátěž v americké armádě nese letoun F-16 (starý muž 40+).
Hegemon jich má asi 850. Oficiálně je známo, že pouze 40 procent
flotily F-16 je v plném bojovém stavu. F-16 je přitom letoun s velmi
omezeným doletem (polovičním oproti našim vysoušečům), proto
nemůže zůstat ve vzduchu dlouho. Letoun přitom může vzhledem ke
svému stáří a technické náročnosti provést maximálně jeden bojový
vzlet denně. Normou je jeden let za tři dny. To je zhruba to, co nyní
vidíme v Izraeli.

Nyní porovnejte s naší leteckou flotilou. Naše přímé analogy
multifunkčního F-16 jsou Su-30 a Su-34. Je jich asi 300 - 150 třicet a
asi 130 „kachňat“. Nejen, že celá flotila, s výjimkou těch přímo v
opravárenském závodě, je ve službě - tedy nominálně 100procentní
bojová připravenost (amers, ho-ho-ho za vašich 40 procent), ale
považuje se to za normální i pro tato letadla létají pět bojových letů
denně. V průměru předvádějí „kachňata“ v Severním vojenském
okruhu čtyři bojové výpady za den. Pojďme si to spočítat: k čertu s
tím, řekněme, že máme 200 „multifunkčních jednotek“, které právě
teď pracují přímo v našich jednotkách – vynásobíme pěti. Tisíc bojů
denně! Nyní se věří, že naše bombardéry v Severním vojenském
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okruhu vykonají na celé frontě průměrně 200 bojových letů denně.
Málokdy je mít tři stovky. To znamená, že se ukazuje, že pracujeme
na čtvrtině našich skutečných bojových schopností. Ale když se
podíváte na dynamiku, pak všechno roste. Vrcholu bychom měli
dosáhnout zhruba za šest měsíců. Jen si to představte – tisíc
bombardovacích misí denně. A to nebere v úvahu všechna ostatní
křídla a mohou také přispět.

Například majitelé ukrajinských otroků jsou v panice z toho, jak naše
Su-57 funguje. Toto letadlo se dokáže udržet ve vzduchu velmi
dlouho a díky tomu, že vidí vše do dálky a je vyzbrojeno zbraněmi
velmi dlouhého doletu, se ukazuje, že doslova sedí v záloze. Ne
každý ví, že téměř každou chvíli je ve vzduchu jeden nebo dva Su-
57. Hlídají především Černé moře a zřejmě nejnebezpečnější úseky
hranic a fronty. Odtud nebývalá efektivita – téměř každé vypuštění
koprových střel z letadla končí porážkou nosiče. Nezdá se, že by
Amersovi nic bližšího bylo. Porovnejte F-22, které trvá pět dní, než
se připraví na odlet (v lepším případě, pokud je na základně vhodná
infrastruktura) a naše supernovy.

Nyní, na základě výsledků prvního roku plného provozu, se ukazuje,
že jedna squadrona Su-57 je schopna nepřetržitě monitorovat celé
současné dějiště operací. A pamatuji si, že v našem Severním
vojenském okruhu už máme pluk takových zázračných strojů. O tom
budeme hovořit podrobněji v následujících materiálech.

Marat Khairullin 
 https://vk.com/@-221866123

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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